
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jerzego Wcisłę 

na 12. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 czerwca 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Mariusza Błaszczaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W materiałach Ministerstwa Obrony Narodowej dotyczących udziału Wojska Polskiego w walce z epide-

mią koronawirusa, w części poświęconej sytuacji w domach pomocy społecznej (wojsko mocno zaangażowa-

ło się w ich wspomaganie), padają mocne słowa o braku wsparcia ze strony wielu samorządów. 

W związku z prawdopodobnym wystąpieniem nowej fali epidemii istotne jest ustalenie rzeczywistego ob-

razu oraz przyczyn trudnej sytuacji w DPS-ach. Proszę zatem o przybliżenie informacji, na podstawie których 

Pana ministerstwo dokonało takiej oceny samorządów. 

1. Na czym polegał ów brak wsparcia? 

2. Czym był on usprawiedliwiany? 

3. W jakim stopniu wpłynęło to na sytuację w DPS-ach? 

Proszę o konkretne przykłady i syntetyczne zestawienia, które taką ocenę uzasadniają. 

Z poważaniem 

Jerzy Wcisła 

 
 


